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VRAAG ANTWOORD 

Nu de sluiting van de supermarkt in 

Middenbeemster binnenkort plaatsvindt en een 

andere “grootgrutter” niet lang daarna de 

deuren weer opent. Dan ontstaat er een nieuwe 

situatie voor de aan- en afvoer met nieuw / 

ander materiaal. Er zijn destijds afspraken 

gemaakt over de wijze van aan- en afvoer met 

welk afmeting vrachtvervoer en tijden waarop 

dit veilig en controleerbaar (voor zover dit is 

gerespecteerd/wenselijk is). Om onveilige 

overlast veroorzakende verkeersbewegingen te 

voorkomen. 

Onze vragen zijn. 

1. Worden de afspraken met de nieuwe 

eigenaar gecontinueerd? 

2. Is het college het met BPP eens dat dit een  

moment is om nieuwe bindende afspraken 

te maken met de nieuwe eigenaar/ 

vervoersbedrijf? 

 

Dit om de verkeersveiligheid voor alle verkeer, 

inclusief fietser en voetgangers, in dit drukke 

winkelgebied te borgen. 

 

Voor zover ons bekend zijn er geen afspraken 

op papier gezet over de bevoorrading van de 

supermarkt. Wij zijn het met u eens dat nu een 

goed moment is om in gesprek te gaan met de 

exploitant van de supermarkt. 

 

 

 


